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Pani Agnieszka Danielewicz 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 
 

W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia 29 maja 2023 r. (pismo nr KRM.0003.757.2023)  

uprzejmie informuję: 

1. W sprawie podania terminu wniesienia pod obrady Rady Miejskiej projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obszarze miasta Tarnowa  

w rejonie potoku Wątok oraz terminu opracowania przystąpienia do zmiany Studium  

z inicjatywy prezydenta: 

W chwili obecnej, tj. od 26 maja do 19 czerwca 2023 r. projekt zmiany planu w rejonie potoku 

Wątok podlega ponownemu wyłożeniu do publicznego wglądu z terminem składania uwag  

do dnia 3 lipca 2023 r. Jeżeli do obecnie wyłożonego projektu wpłyną uwagi, zostaną  

one rozpatrzone w ustawowym terminie do 21 dni i projekt zmiany planu przedłożony zostanie  

Radzie Miejskiej celem uchwalenia lub zależnie od konieczności, ponowiona zostanie 

procedura w niezbędnym zakresie. Natomiast w temacie przystąpienia do zmiany Studium 

zawiadamiam, że z uwagi na toczące się jeszcze w Sejmie prace legislacyjne nad rządowym 

projektem ustawy o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz 

niektórych innych ustaw, aktualność zachowują wyjaśnienia przesłane do Pani pismem z dnia 

11 maja 2023 r. znak: WOR-ROR.0003.125.2023. Trwające w Sejmie prace prowadzić mają  

do uproszczenia, ujednolicenia i przyspieszenia procedur w zakresie planowania 

przestrzennego m.in. poprzez wprowadzenie w miejsce studium nowego narzędzia 

planistycznego jakim będzie plan ogólny obligatoryjnie uchwalony dla całej gminy  

i stanowiący akt prawa miejscowego. 

2. W kwestii zabezpieczenia środków w budżecie miasta na wykonanie ul. Porzeczkowej: 

Remont ulicy Porzeczkowej realizowany jest etapowo w miarę możliwości zabezpieczenia 

niezbędnych środków finansowych. W ubiegłym roku wydatkowano na ten cel kwotę  

99 997,35 zł. Niestety bardzo trudny budżet miasta na 2023r. przyjęty przez Radę Miejską  

w Tarnowie w grudniu 2022 r., jak również jego kolejne aktualizacje nie dają możliwości 

realizacji kolejnego etapu tego zadania inwestycyjnego. Aktualnie wobec napięć budżetowych 

wynikających z konieczności zoptymalizowania bieżących wydatków, w tym wydatków 

energetycznych i konieczności wdrażania szerokiej polityki oszczędnościowej budżet miasta 

przyjęty przez Radę Miejską w Tarnowie uwzględnia tylko te inwestycje, na które udało  

się pozyskać dofinansowanie zewnętrzne. Na przedmiotowe zadanie nie ma możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych np. z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, ze względu  

na fakt, że nie odpowiada ono narzuconym ustawowym kryteriom wyboru. Wnioskowane 

zadanie będzie można wprowadzić do budżetu miasta w chwili powstania możliwości  

 

 

 



 
 

 

 

 

 

dedykowania środków finansowych na jego realizację. Mam nadzieję, że taka sytuacja 

powstanie na przestrzeni roku budżetowego. Środki finansowe na położenie destruktu  

na kolejnym odcinku tej ulicy zostaną w pierwszej kolejności skierowane na ten cel w chwili 

gdy pojawią się takie możliwości budżetowe. 

3. W sprawie ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy Kantorią a Piaskówką: 

Aktualnie istnieje połączenie drogowe pomiędzy Kantorią, a Parkiem Piaskówka o nawierzchni 

żwirowej, używane przez pieszych i rowerzystów. Dla realizacji docelowego ciągu pieszo-

rowerowego w tym śladzie została przygotowana już dokumentacja techniczna. Z uwagi  

na brak pasa drogowego w tym miejscu realizacja zadania będzie wykonywana przez Wydział 

Infrastruktury Miejskiej Urzędu Miasta Tarnowa. Na dzień dzisiejszy budżet miasta  

nie przewiduje realizacji tego zadania, stąd prace realizacyjne będą mogły się rozpocząć  

po zabezpieczeniu niezbędnych środków finansowych na ten cel. Aktualnie w związku  

z rozstrzygnięciem przetargu i zawarciem umowy z wykonawcą rozpoczną się w I połowie 

czerwca br. roboty drogowe przy ul. Mrożka. Rozbudowa tej ulicy przewiduje między innymi 

wykonanie odcinka ścieżki rowerowej, która będzie stanowiła kontynuację i połączenie 

rowerowe wspomnianego istniejącego odcinka z Al. Piaskową i Parkiem Piaskówka. 

4. W sprawie uzupełnienia ubytków w nawierzchni ulic: Lawendowej, Żurawiej, Jesionowej 

oraz Jaracza: 

Dokonano przeglądu stanu technicznego w/w ulic i w ramach bieżącego utrzymania ulic  

w mieście Tarnowie. Naprawa ubytków na części tych ulic została wykonana początkiem 

czerwca br. Na pozostałe remonty wystawiono zlecenie wykonania napraw z terminem 

realizacji do końca bieżącego miesiąca. 

5. W kwestii sterylizacji kotów: 

Została już wszczęta procedura wyboru wykonawców zabiegów. Po wyborze wykonawców  

i podpisaniu umów zainteresowane organizacje zostaną poinformowane o terminie 

rozpoczęcia akcji i możliwości dostarczania kotów do zabiegów. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 
Adresat 
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